
 
Protokoll 

fört vid möte med PRO Samorganisation i Sundsvalls Kommun.  

Datum: 25 november 2016, kl 10.00. 

Plats: Skönsmohuset 

 

1. Sammanträdet öppnas 
 Ordförande öppnade mötet och önskade god förmiddag och hälsade 

 välkommen, speciellt till Hemtjänstens verksamhetschef Karin Homin och Ann-Katrin Falk. 

 Båda informerade om kommunens hemtjänst med 18 hemtjänstområden. 

 Försök med "Skönsmomodellen" (Vanguard) började år 2012. 

 I varje vårdlag finns 5 personer. Syftet med försöket var att utifrån ett brukarperspektiv få 

 kontinuitet i arbetet. Högst 10 personer i månaden  hos brukarna ger nöjdare och tryggare 

 brukare. 

 Chefer och omvårdnadspersonal inom hemtjänsten har fått 8 veckors utbildning. 

 Alla 18 områden är klara sommaren 2016. Fokus på omvårdnadspersonalen. 

 Biståndshandläggarna sätter tiderna för hemtjänsten. Fr. o m. 1.1.2017 ingår 

 biståndshandläggarna i hemtjänstteamen. Uppföljning viktigt. 

 Mäter varje månad nöjdheten hos brukarna på en skala 1-5. Restiden ingår inte i tidsräkningen.  

 "Liv och lust för äldre" är ett projekt mellan socialtjänsten och kultur- och fritid för att minska 

 isoleringen för äldre. Försök i city.  

 Ordförande uppmanade föreningarna att bjuda in hemtjänstens  personal från sitt område till 

 föreningsmöte. 

 

2. Upprop av ombud, styrelse och distrikt 
 Uppropet redovisade 32 ombud, styrelse och distrikt. 

 

3. Fastställande av dagordning 
 Dagordningen godkändes och fastställdes. 

 

4. Val av justerare för dagens protokoll 
 Till justerare valdes Inge Widén och Christer Höglund 

  

5. KPR (Kommunala Pensionärsrådet) 

 Anders Nylin rapporterade från KPR. äldrebarometern för Sundsvalls kommun är bland den 

 sämsta i landet. Sammanhållningen i grupperna är bra. 

 Boendefrågan och hemtjänsten med god omvårdnad är viktiga frågor att diskutera. 

 Viktigt att lyssna till föreningarnas frågor. 

 Kommunen får l8 miljoner från regeringen för byggande. 

 Även Margot Nilsson och Leif Söderberg rapporterade från KPR-mötet den l8 november. 

 

6. Skrivelser 
 PRO Riks informationsblad för november har gått till föreningarna för information varför 

 ordförande avstod att läsa bladet.  

 Ordförande uppmanade föreningarna att värva nya medlemmar. 

 

7. Rapporter 
 På höstmötet 2015 diskuterades samorganisationens ekonomi. Ett förslag var att ta ut en avgift 

 från föreningarna och en arbetsgrupp tillsattes för att diskutera frågan.  

 Den 16 febr 2015 träffade gruppen distr ordf Eda Andersson. Stadgarna gicks igenom för att 

 se vad som åläggs samorganisationer, vilket är 4+4 möten, PROvetarna samt bouletävling. 

 Distriktets inkomster för 2015 redovisades. Erbjudande från distr. var 2 kr /medlem för 

 studier, vilket avfärdades. Motståndet var stort att ta ut en avgift från föreningarna, behövs 

 större enighet. 



 

8.  Verksamhetsplan, budget, avgift för 2017 
 Reseledarträff den 17 mars -17. 8 mars -17, internationella kvinnodagen planeras tillsamman 

 med distriktet. En grupp tillsatt med Inge Widén, Leif Söderberg och Göran Dahlin. 

 PRO Riks fråga i opinionsbildning gäller: - Låg pension till kvinnorna, - Kontanthanteringen 

 samt Bostadstillägget. Diskuterades om att planera ett möte i frågorna. Eda G föreslog att 

 någon kommer och informerar om hur man söker bostadstillägg. 

 Beslut: Styrelsens förslag att ombuden betalar en entreavgift för kaffe och smörgås beslutades. 

 Ingen avgift till samorganisationen från föreningarna. 

 Budgeten beslutades och godkändes. 

 Verksamhetsplanen godkändes med datumtillägg - reseledarträff den 17 mars 2017.   

 

9.  Anmälan av ledamöter i valberedningen 
 Valberedningen för 2017 utgörs av Ing-Lis Sirenius, PRO City och Ann-Christin Hjertström, 

 PRO Skön Norra. Sammankallande Inga-Lis. 

 

10. Nästa representantskapsmöte 
 Nästa representantskapsmöte är den 27 januari 2017. 

 Förslag till tema: Bostadstillägget, handikappanpassning eller Birgitta Gillgren, kultur och 

 fritid, som informerar om nya projektet "Liv och lust för äldre". 

 

11.  Övriga frågor 
 Bengt Persson, PRO Alnö, kom med förslag att motionera till kongressen 2018 om rikspengar 

 till samorganisationer. 

 Beslut: Skicka en motion till kongressen, skriven av Bengt Persson och samorganisationen. 

  

 Göran Dahlin kom med ett klarläggande ang. ABF-ersättning för kulturbidrag till 

 föreningarna. Bidraget är 300 kr/ kulturarrangemang. 

 

12. Avslutning 
 Ordförande avslutade mötet. 

  

Dag som ovan 

 

 

Margot Nilsson Kjell Andersson Inge Widén Christer Höglund 

sekreterare ordförande   justerare justerare 


